
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 21. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 6
Hvad kan ministeren oplyse om erfaringerne med tidligere udflytninger af
statslige arbejdspladser fra Københavnsområdet? Det bedes herunder nær-
mere oplyst:
a. Hvad er der af fortilfælde for udflytning af statslige arbejdspladser fra Kø-
benhavnsområdet?
b. Hvor mange stillinger er flyttet ud for hver af de under a. nævnte fortilfæl-
de?
c. Hvor er de statslige arbejdspladser, der hidtil er udflyttet fra København,
flyttet hen?
d. Hvor mange medarbejdere hhv. ledere flyttede med, og hvor mange flytte-
de ikke med (oplyst særskilt for hver udflytning)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Roger Matthisen (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Roger.Matthisen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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